
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I  
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
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Tid: Onsdagen den 14 aug 2013 kl. 18.00 
Plats: Hos ordförande Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Jan Hörman (JH) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Gunnar Gustafsson (GG) 
  

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Inga nya skrivelser/rapporter. 

 

Status Annelund 

Överklagan av föreslagen plan inskickad till Örebro kommun. Styrelsen 
avvaktar vidare information kring hur överklagan kommer att hanteras. 

 

 

§ 5 Ekonomiska läget 
 

Kassörens rapport 2013-08-14 

Likvida medel 

Kassa  3.092 kr 

Postgiro  272.938 kr  

Asfaltfonden 34.100 kr 

 

1 st fastighetsägare har inte betalt årsavgiften för 2012/2013.  
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§ 6 Vägstatus 

• Murkelvägen aktuell för åtgärd med vattenproblem inför hösten. 
Trumma under vägen längst upp förmodligen nödvändig – dock 
kommer området att påverkas av den kommande utbyggnaden av 
Annelund så styrelsen väljer att avvakta med åtgärd för att kunna 
samordna det med Annelund. 

Befintlig trumma under vägen vid fastighet 13:211 och 13:210 
underdimensionerad. Fastighetsägare behöver rensa trummorna 
alternativt byta till kraftigare trumma. LIC har informerat om detta i 
våras. 

• Problem med vatten vid korsningen Kremlavägen/Kantarellvägen. 
Avvaktar dock flytt av brevlådor som diskuteras i separat forum 
med boende som nyttjar brevlådorna på Kantarellvägen. 

• Vägbulor bör förändras så det blir mer enhetligt. Betongbulor på 
grusvägar och den andra varianten på asfaltväg.  

• Diskussion kring hur vi kan sänka hastigheten på trafiken på 
vägarna i området, förslag att sätta upp ”torg-skylt” och tydligt 
informera medlemmarna om vad skylten innebär.  

• Grusning av samtliga vägar beställs av LIC. 

• Åtgärder gällande Kremlavägen vid Carlsson – avvaktan tills vi vet 
vad som händer med Annelund 
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§ 7 Övriga frågor 
• RE sätter ihop en informationslapp kring tung trafik att utlämna 

dels till fastigheter som kör tung trafik men som missat att söka 
tillstånd men även att dela ut generellt. 
RE lägger lapp till fastighet 13:659. 

• Förbättring av lekplats med nya gungor 
De anbud som inkommit är av orimlig kostnad så styrelsen 
beslutar att inte gå vidare i frågan under nuvarande år. 

• JH skaffar arkivplats hos extern part. 
 

§ 8 Nästa möte 
Årsmöte 28 aug kl 19.00. 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 

 


